

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 12/12/02. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPEAL AND APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR POURVOI ET DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 12/12/02. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS L'APPEL ET LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

APPEAL / APPEL:

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://www.scc-csc.gc.ca>)

28607 **Bank of Montreal - v. - Ernst & Young Inc., in its capacity as Receiver and Manager of 373409 Alberta Ltd. and Province of Alberta Treasury Branches (Alta.) 2002 SCC 81 / 2002 CSC 81**

Coram: Gonthier, Iacobucci, Major, Bastarache, Binnie, Arbour and LeBel JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 9903-0166-AC, dated March 21, 2001, heard on October 1, 2002 is allowed with costs and the judgments of the Alberta Court of Appeal and the Alberta Court of Queen's Bench are set aside.

L'appel contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéro 9903-0166-AC, en date du 21 mars 2001, entendu le 1^{er} octobre 2002 est accueilli avec dépens et les jugements de la Cour d'appel de l'Alberta et de la Cour du Banc de la Reine de l'Alberta sont annulés.

APPLICATIONS FOR LEAVE / LES DEMANDES D'AUTORISATION:

Note for subscribers:

For those subscribers requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at <http://www.scc-csc.gc.ca>. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l'intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d'autorisation seront affichés dans un délai de 24 heures à l'adresse suivante : <http://www.scc-csc.gc.ca> . Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

GRANTED / ACCORDÉES

Sa Majesté la Reine - c. - Jacques Fontaine (Qué.)(Criminelle) (29198)

Réjean Demers - c. - Sa Majesté la Reine (Qué.)(Criminelle) (29234)

The Law Society of Upper Canada - v. - CCH Canadian Limited - and between - The Law Society of Upper Canada - v. - Thomson Canada Limited c.o.b. as Carswell Thomson Professional Publishing - and between - The Law Society of Upper Canada - v. - Canada Law Book Inc. (FC)(Civil) (29320)

Sa Majesté la Reine - c. - Claude Daoust et Éric Bois (Qué.)(Criminelle) (29185)

Domgroup Ltd. v. Crystalline Investments Limited and Burnac Leaseholds Limited (Ont.)(Civil) (29196)

DISMISSED / REJETÉES

Les Entreprises W.F.H. Ltée - v. - Attorney General of Quebec (Que.)(Civil) (28978)

R.T.A. - v. - Her Majesty the Queen (Ont.)(Criminal) (29162)

Christian Savard - c. - Banque Nationale du Canada (Qué.)(Civile) (28824)

2747-7173 Québec Inc. - c. - Ministre du Revenu national et Richard Lamontagne (Qué.)(Civile) (29155)

Peter Roderick MacLellan - v. - Malgorzata Marie Kopaniak also known as Marguerite Kopaniak (Ont.)(Civile) (29262)

Association des juges administratifs du Tribunal administratif du Québec - c. - Barreau de Montréal, Procureur général du Québec et Barreau du Québec (Qué.)(Civile) (28910)
(application for reconsideration / la demande de réexamen)
